
Protokół nr LXXVIII/2024

Sesji Rady Gminy Jaktorów

z dnia 8 lutego 2024 r.

Ad.1 Otwarcie LXXVIII Sesji Rady Gminy.

Z  uwagi  na  nieobecność  Pana  Przewodniczącego  Mirosława  Byczaka   Sesję 
Rady Gminy poprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz Aliszewski, który 
po  powitaniu  wszystkich  zgromadzonych o  godz.  16:07  otworzył  LXXVIII Sesję  VIII 
kadencji Rady Gminy Jaktorów. Posiedzenie odbyło się  w budynku gminnym (dawne 
Gimnazjum)  przy  ulicy  Chełmońskiego  4.  Na  sali  obrad  zgodnie  z  listą  obecności 
obecnych było 13 Radnych, co stanowiło kworum w podejmowaniu prawomocnych 
decyzji. Nie obecni Radni: Mirosław Byczak, Krystyna Ficner.

Ponadto w Sesji  uczestniczyli: Wójt Gminy, Skarbnik Gminy, Radca Prawny Gminy oraz 
niezbędni pracownicy Urzędu Gminy w Jaktorowie.  

Wiceprzewodniczący  poinformował  też,  że  wejście  na  sesję,  która  jest 
nagrywana  jest  jednocześnie  wyrażeniem  zgody  na  upublicznienie  wizerunku  i 
wypowiadanych treści-co wynika z RODO.

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący  odczytał  proponowany  porządek  obrad,  który  brzmiał 
następująco:

1. Otwarcie LXXVIII Sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Jaktorów na 2024 
r.
4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 
Jaktorów. 
5.  Podjęcie  uchwały  w  w  sprawie  szczegółowych  warunków  przyznawania  i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi, 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 
pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i 
zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczenia wykonywania usług sąsiedzkich.
 6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  strategii  Rozwiązywania  problemów 
Społecznych Gminy Jaktorów na lata 2024-2032
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 7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie:  przyjęcia  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  w Gminie Jaktorów na 
lata 2024-2028 
8.  Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia  regulaminu określającego zasady odbioru 
odpadów  zawierających  azbest,  zalegających  na  posesjach  osób  fizycznych, 
pochodzący z budynków mieszkalnych i  gospodarczych z terenu gminy Jaktorów w 
2024 roku.
 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z 
budżetu  Gminy  Jaktorów  na  dofinansowanie  kosztów  inwestycji  służącej  ochronie 
powietrza. 
10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  potwierdzenia  członkostwa  Gminy  Jaktorów  w 
Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Ziemia Chełmońskiego”
11. Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych uchwał 
od ostatniej Sesji.
12. Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.
13. Przyjęcie Planu Pracy Rady Gminy na rok 2024.
14. Przyjęcie Planów Pracy Komisji Rady Gminy na rok 2024. 
15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy. 
16. Sprawy organizacyjne.
 17. Wolne wnioski. 
18. Zakończenie obrad.

Wiceprzewodniczący  poinformował,  że  Komisja  Budownictwa,  Ekologii  i 
Ochrony Środowiska wniosła o zdjęcie z porządku obrad pkt 8

Następnie  Radni  w  głosowaniu  przyjęli  w/w wniosek  Komisji  Budownictwa, 
Ekologii i Ochrony Środowiska poprzez usunięcie  z porządku obrad pkt dotyczącego 
projektu uchwały  „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego 
zasady  odbioru  odpadów  zawierających  azbest,  zalegających  na  posesjach  osób 
fizycznych,  pochodzący  z  budynków mieszkalnych  i  gospodarczych  z  terenu  gminy 
Jaktorów w 2024 roku.”

Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad  obecnych  było  13 
Radnych,)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  w  związku  z  brakiem  innych  wniosków 
poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad z wprowadzoną zmianą.
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Radni  w  głosowaniu  przyjęli  porządek  obrad  w  poniższym  brzmieniu. Wynik 
głosowania:  
(w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

1. Otwarcie LXXVIII Sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Jaktorów na 2024 
r.
4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 
Jaktorów. 
5.  Podjęcie  uchwały  w  w  sprawie  szczegółowych  warunków  przyznawania  i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi, 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 
pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i 
zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczenia wykonywania usług sąsiedzkich.
 6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  strategii  Rozwiązywania  problemów 
Społecznych Gminy Jaktorów na lata 2024-2032
7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie:  przyjęcia  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  w Gminie Jaktorów na 
lata 2024-2028 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z 
budżetu  Gminy  Jaktorów  na  dofinansowanie  kosztów  inwestycji  służącej  ochronie 
powietrza. 
9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  potwierdzenia  członkostwa  Gminy  Jaktorów  w 
Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Ziemia Chełmońskiego”
10. Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych uchwał 
od ostatniej Sesji.
11. Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.
12. Przyjęcie Planu Pracy Rady Gminy na rok 2024.
13. Przyjęcie Planów Pracy Komisji Rady Gminy na rok 2024. 
14. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy. 
15. Sprawy organizacyjne.
16. Wolne wnioski. 
17. Zakończenie obrad.
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Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Jaktorów na 
2024 r.

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.
Jako  pierwszy  w  dyskusji  głos  zabrał  Radny  Krzysztof  Jarosz  pytając  o 

modernizację  rozbudowy  sieci  wodociągowej  w  Gminie  Jaktorów,  o  termin 
podpisania  promesy  wstępnej  a  także  jakich  dróg  i  miejscowości  dotyczą 
odszkodowania (w wysokości 600 000,00 zł) związane z przejściem ich na własność 
Gminy Jaktorów w związku z realizacją inwestycji.

Pani  Skarbnik-  Justyna  Bakalarska  wyjaśniała,  że  odszkodowania  dotyczą:  w 
Jaktorowie  ul.  Błotnej,  w  Budach  Grzybku  ul.  Potockiego  ,  w  Międzyborowie  ul. 
Golczyka,  Chopina,  Elsnera,  Ogińskiego,  w Bieganowie  ul.  Okrężnej.  Promesa była 
podpisana w 2023 r. natomiast w  obecnym czasie jest wprowadzana do budżetu.

Kolejno wyjaśnień udzieliła  Pani  Dorota Skowronek- pracownik Urzędu Gminy, 
która obszernie omówiła skalę kwot potrzebnych na wypłatę odszkodowań.

Radny Adam Banaszek pytał jakie ulice w Gminie Jaktorów będą wodociągowane, 
do czego ma służyć ciągnik o mocy 2 tyś KM. 
 Odpowiedzi udzielili:

Pan Andrzej Muszyński- Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych, 
który poinformował, że wodociągowane będą ulice: w Sadych Budach ul. Rajska, w 
Budach Zosinych ul. Batalionu Zośka, w Chylicach: ul. Karpacka, Alpejska, Szwajcarska, 
Grunwaldzka, w Grądach ul. Żurawia- łącznie o długości 2,186 km ale w związku ze 
spadkiem  cen  materiałów  i  usług  planowane  jest  zwiększenie  zakresu  prac  tj. 
wytypowanie kolejnych ulic. 

Pani  Wioletta  Mechocka-  Kierownik  Referatu  Ochrony  Środowiska  i  Rolnictwa 
wyjaśniła iż planowana kwota na zakup ciągnika wynosi 200 tyś zł oraz, że jeden z 
trzech,  przewyższają  wartość  sprzętu.  Brak  ciągnika  spowoduje  duże  braki  w 
bieżących pracach w terenie jak np. koszenie poboczy, odśnieżanie.

Radny Krzysztof Jarosz prosił o wyjaśnienie na jakim etapie jest wykup działek na 
ul. Potockiego.
Pani Skowronek odpowiedziała, że do wykupu pozostała tylko niewielka ilość.
   

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVIII/542/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0
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Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jaktorów

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.

Radny Krzysztof Jarosz zapytał jaka jest prognozowana kwota długu w wieloletniej 
prognozie finansowej na koniec 2024 r.  natomiast  Radny Adam Banaszek o koszty 
finansowe utrzymania długu na ten rok.
Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  dług  wynosi  41 800 000  zł  po  spłacie  na  koniec 
grudnia, natomiast koszt utrzymania wynosi 4 220 000 zł.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVIII/543/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

Ad.  5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  warunków  przyznawania  i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi, 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu 
ich  pobierania  oraz  szczegółowych  warunków  przyznawania  usług  sąsiedzkich, 
wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczenia wykonywania usług 
sąsiedzkich.

Projekt  uchwały  zreferowała  Pani  Agnieszka  Tuzińska-Kierownik  Sekcji  Pomocy 
Społecznej GOPS w Jaktorowie.

Radny  Krzysztof  Jarosz  zabierając  głos  zapytał czy  jest  symulacja  ile  osób  na 
terenie Gminy Jaktorów może korzystać z takich usług oraz jaka w budżecie Gminy na 
ten cel została przeznaczona kwota.

Pani Agnieszka Tuzińska wyjaśniła, że w budżecie Gminy zabezpieczone są na ten 
cel  środki,  że  na  tę  chwilę  nikt  nie  złożył  takiego  wniosku  a  w 2023  r.  usługami 
opiekuńczymi objętych było 54 osoby. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i   Spraw  Społecznych  Radna  Iwona  Barańska 
odczytała pozytywną opinie komisji do w/w projektu uchwały.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVIII/544/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
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13 0 0

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia strategii  Rozwiązywania problemów 
Społecznych Gminy Jaktorów na lata 2024-2032

 Projekt uchwały zreferowała Pani  Agnieszka Tuzińska-Kierownik Sekcji  Pomocy 
Społecznej GOPS w Jaktorowie.

Radny  Krzysztof  Jarosz  zabierając  głos wyrazi  pozytywną  opinię  dotyczącą 
strategii  podkreślił  jedynie,  że  można  by  skorzystać  również  z  zasobów  innych 
organizacji społecznych.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i   Spraw  Społecznych  Radna  Iwona  Barańska 
odczytała pozytywną opinie komisji do w/w projektu uchwały.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVIII/545/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Jaktorów na 
lata 2024-2028 

Projekt  uchwały  zreferowała  Pani  Agnieszka  Tuzińska-Kierownik  Sekcji  Pomocy 
Społecznej GOPS w Jaktorowie.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i   Spraw  Społecznych  Radna  Iwona  Barańska 
odczytała pozytywną opinie komisji do w/w projektu uchwały.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVIII/546/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji  
celowej z budżetu Gminy Jaktorów na dofinansowanie kosztów inwestycji służącej 
ochronie powietrza. 

Projekt  uchwały  zreferowała  Pani  Wioletta  Mechocka-  Kierownik  Referatu 
Ochrony Środowiska i Rolnictwa.

Radny Paweł Dyra pytał o sposób weryfikacji i rozliczania dotacji, na jaki rodzaj 
paliwa można wymienić piec.

Pani  Wioletta Mechocka wyjaśniła,  że istnieje  możliwość wymiany pieca na 
gazowy,  pelet,  drewno które ulega gazyfikacji  oraz na pompę ciepła.  Przedstawiła 
również obszernie temat rozliczeń z mieszkańcami.

Kolejno  głos  zabrał  Radny  Krzysztof  Jarosz  przypominając,  że  to  on  był 
inicjatorem  powyższej uchwały w 2021 r 

Radny Adam Banaszek poprosił  o wykazanie ilości  „kopciuchów”,  ilości  jaką 
można wymienić w każdym roku biorąc pod uwagę  zaplanowany pod tym względem 
budżet.

 Radny  Krzysztof  Jarosz  z  uwagi  na  stale  wzrastające  ceny  zaproponował 
zmianę  dofinansowania  na  kwotę  8 000  zł  wyjaśniając  po  krótce  zasady 
dofinansowania. W związku z powyższym złożył wniosek formalny: 
do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 
z budżetu Gminy Jaktorów na dofinansowanie kosztów inwestycji służącej ochronie 
powietrza  o  treści:  1.  w  par.1  w/w  uchwały  dodaje  się  pkt.  15  o  treści:  §  5.1.  
Otrzymuje brzmienie: "wysokość dotacji celowej na wymianę źródła ciepła w Gminie 
Jaktorów  wynosi  80%  kosztów  kwalifikowanych,  jednakże  nie  więcej  niż  8.000  zł 
(słownie: osiem tysięcy złotych 00/100" 2. w/w zmianę wprowadza się także do treści 
załącznika nr 1 do w/w uchwały pt. " wniosek o udzielenie i wypłatę dotacji celowej 
na dofinansowanie z budżetu Gminy Jaktorów kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza".

Radny  Paweł  Dyra  przypomniał  jakie  są  wstępne plany  Unii  Europejskiej  w 
temacie gazu do 2030r.,  Radny Adam Banaszek pytał  o kwoty jakie obowiązują w 
sąsiednich gminach.

Pani Kierownik poinformowała, że na terenie Gminy pozostało jeszcze ok 2 100 
piecy z tym, że część z nich ma jeszcze aktualne certyfikaty, że w sąsiednich gminach 
obowiązują podobne stawki tj. przede wszystkim kwota 5 000 zł.

Następnie po krótkiej  dyskusji  w której  udział  wzięła również Pani  Skarbnik 
przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym Pana Radnego Jarosza. 

Radni  w  głosowaniu  nie  przyjęli  w/w  wniosku  Radnego  Krzysztofa  Jarosza. 
Wynik  głosowania  przedstawiał  się  następująco  (w  momencie  głosowania  na  Sali 
obrad obecnych było 12 Radnych- salę opuścił Radny Paweł Dyra)

Za przeciw
wstrzymało 

się
1 9 2
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Następnie  Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVIII/547/2024,  która 
stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania:  (w  momencie 
głosowania na Sali obrad obecnych było 12 Radnych- salę opuścił Radny Paweł Dyra)

za przeciw
wstrzymało 

się
12 0 0

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie potwierdzenia członkostwa Gminy Jaktorów w 
Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Ziemia Chełmońskiego”

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Wójt Rafał Drązikowski.
Radny Krzysztof Jarosz pytał kto reprezentuje Gminę Jaktorów, natomiast Radny 
Adam Banaszek o to do kiedy można składać wnioski o pozyskanie dotacji.

Wójt poinformował, że wszystkie informacje znajdują się na stronach internetowych 
Lokalnej Grupa Działania „Ziemia Chełmońskiego”.
  W imieniu Komisji Finansów pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały 
odczytała Radna Elżbieta Wyderka.

Następnie  Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVIII/548/2024,  która 
stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania:  (w  momencie 
głosowania na Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

Po krótkiej przerwie prowadzenie dalszej części Sesji Rady Gminy przejęła  
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Jaktorów Pani Iwona Barańska.

Ad 10.  Informacja  z  działalności  Wójta  Gminy,  podjętych zarządzeń i  uchylonych 
uchwał od ostatniej Sesji.

Od 1 stycznia 2024 r. przyjęto następujące zarządzenia Wójta Gminy Jaktorów:

1. Zarządzenie nr 1 z dnia 3 stycznia 2024 r.  w sprawie ustalenia zasad dofinansowania 
przez pracodawcę zakupu okularów lub szkieł kontaktowych korygujących wzrok, 
pracownikom zatrudnionym na stanowiskach wyposażonych w monitory ekranowe w 
Urzędzie Gminy w Jaktorowie,

2.  Zarządzenie nr 2 z dnia 5 stycznia 2024 r.  zmieniające Uchwałę Budżetową Gminy 
Jaktorów na rok 2024,
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3. Zarządzenie nr 3 z dnia 11 stycznia 2024 r. w sprawie niewykonania prawa 
pierwokupu- Grabnik działka nr 69 

4. Zarządzenie nr 4 z dnia 11 stycznia 2024 r.  w sprawie zmiany zarządzenia nr 45/2014 
Wójta Gminy z dnia 30 czerwca 2014 r.  w sprawie regulaminu Zakładowego Funduszu 
Świadczeń Socjalnych oraz Powołania Komisji Socjalnej 

5. Zarządzenie nr 5 z dnia 29 stycznia 2024 r. zmieniające Uchwałę Budżetową Gminy 
Jaktorów na rok 2024,

6. Zarządzenie nr 6 z dnia 29 stycznia  Zmiana rachunku- Fundusz Pomocy Ukrainie, 

7. Zarządzenie nr 7 z dnia 30 stycznia 2024 r.  w sprawie ustalenia harmonogramu 
czynności w postępowaniu rekrutacyjnym oraz postępowaniu uzupełniającym na rok 
szkolny 2024/2025 do publicznych przedszkoli i szkół podstawowych dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Jaktorów.

8. Zarządzenie nr 8 z dnia 30 stycznia 2024 r. w sprawie ustalenia na rok 2024 planu 
dofinasowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia form i 
specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Jaktorów.

9. Zarządzenie nr 9 z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie niewykonania prawa 
pierwokupu- Budy Michałowskie działka nr 231/42 

10. Zarządzenie nr 10 z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie niewykonania prawa 
pierwokupu- Jaktorów działka nr 1/9 

11. Zarządzenie nr 11 z dnia 2 lutego 2024 r. w sprawie powołania Komisji Stypendialnej 
12. Zarządzenie nr 12 z dnia 6 lutego 2024 r. w sprawie konsultacji projektu uchwały Rady 

Gminy Jaktorów w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jaktorów w 2024 r.

13.Zarządzenie nr 11 z dnia 2 lutego 2024 r. w sprawie wyznaczenia na obszarze gminy 
Jaktorów miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie urzędowych obwieszczeń 
wyborczych i plakatów komitetów wyborczych w wyborach do rad gmin, rad 
powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów 
wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na dzień 7 kwietnia 2024 
roku.
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Informacje na temat postępowań przetargowych od dnia 28.12.2023 r.
Nazwa zadania Na jakim etapie postępowanie

Rozbudowa sieci  dróg gminnych w gminie 
Jaktorów.
Przedmiot  zamówienia obejmuje wykonanie 
rozbudowy drogi gminnej ul. Okrężnej w m. 
Międzyborów oraz w m. Bieganów gm. Jak-
torów pow. grodziski.

W postępowaniu wpłynęło 7 ofert. Oferta z najkorzystniejszą ceną 
została złożona przez firmę „Fal-Bruk”  z siedzibą ul.Sarabandy 42, 
02-868 Warszawa  na kwotę 4 687 000,00 zł,  oferta z najwyższą 
ceną 6 197 253,94 zł została złożona przez firmę  JKM MIREX SP. z 
o.o. z siedzibą ul. Czerwona 9, 96-100 Skierniewice.
Firma  „Fal-Bruk”  uzupełniła dokumenty wymagane w postępowa-
niu. Postępowanie w najbliższych dniach zostanie rozstrzygnięte.

Dowożenie  dzieci  do  Zespołu  Szkół  Publicz-
nych w Międzyborowie w 2024 roku

W postępowaniu wpłynęło 5 ofert.  Oferta z najkorzystniejszą ceną 
została złożona przez MAT – BUS MICHAŁ WARZECHA z siedzibą 
Bogucice II Szosa 25A 28 – 400 Pińczów na kwotę  149.292,00 zł. 
Wykonawca nie odpowiedział na wezwanie dot. wyjaśnienia rażąco 
niskiej ceny w postępowaniu.
Zamawiający zwrócił się do następnego w kolejności Wykonawcy o 
złożenie wymaganych dokumentów tj. do firmy P.T.H.U. DAR-BUS 
Dariusz Denis ul. Szkolna 15, 07-130 Łochów. Wykonawca złożył 
wymagane  dokumenty.  Umowa została  zawarta  na  kwotę  brutto 
156.252,00 zł.  Oferta z najwyższą ceną w postępowaniu była na 
kwotę brutto: 338.256,00 zł. Została złożona przez firmę Raf Trans 
Sp. z o. o. ul. Pasaż Ursynowski 9 paw. 4b, 02 – 784 Warszawa.

Dowóz dzieci z niepełnosprawnością do szkół 
w 2024 roku

Postępowanie zostało podzielone na 4 części. Części są podzielone 
ze względu na różne miejsca dowozu dzieci do różnych szkół. W po-
stępowaniu dla I,II i III części zamówienia wpłynęła jedna oferta dla 
każdej z części  od firmy  Taxi Konrad Czupryński  z siedzibą ul. 
Spacerowa 9, 96-330 Mrozy na kwotę dla
części 1: cena 104 226,00 zł

części 2: cena 29 526,00 zł

części 3: cena 104 226,00 zł
Dla wskazanych części została zawarta umowa.
Natomiast dla IV części zamówienia wpłynęły dwie oferty. Oferta z 
najkorzystniejszą ceną wpłynęła od firmy  TAXI OSOBOWE Marek 
Biela z siedzibą ul. Bałtycka 12/23, 05-825 Grodzisk Mazowiecki na 
kwotę brutto 95 700,00 zł. Oferta z najwyższą ceną dla IV części za-
mówienia wpłynęła  od firmy  Taxi Konrad Czupryński z siedzibą ul. 
Spacerowa 9, 96-330 Mrozy na kwotę 121 626,00 zł
Dla  IV  części  zamówienia  została  zawarta  umowa  z  firmą  TAXI 
OSOBOWE Marek Biela z siedzibą ul. Bałtycka 12/23, 05-825 Gro-
dzisk Mazowiecki.

 Odbiór, transport i zagospodarowanie odpa-
dów komunalnych z nieruchomości zamiesz-
kałych położonych na terenie Gminy Jaktorów

Otwarcie postępowania nastąpi w dniu 13.02.2024 r.
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Rozbudowa dróg gminnych:  ul.  Chopina,  ul. 
Golczyka,  ul.  Elsnera,  ul.  Ogińskiego  w  m. 
Międzyborów,  Gmina  Jaktorów,  Powiat  Gro-
dziski – etap I

Otwarcie ofert zaplanowane jest na 16.02.2024 r.

Odbiór i zagospodarowanie odpadów komu-
nalnych z budynków użyteczności publicznej 

na terenie gminy Jaktorów.

Otwarcie ofert nastąpiło w dniu 06.02.2024 r. W postępowaniu wpły-
nęły 3 oferty.
Oferta  z  najkorzystniejszą  ceną  wpłynęła  od  firmy  Przedsiębior-
stwo Usługowe Hetman Sp.  z  o.o.  z siedzibą Aleja  Krakowska 
110/114, 00-971 Warszawa na kwotę brutto: 89.056,80 zł.  Oferta z 
najwyższą ceną wpłynęła od firmy Przedsiębiorstwo Gospodarki Ko-
munalnej „ŻYRARDÓW” Sp. z o.o. z siedzibą ul. Czysta 5, 96-300 
Żyrardów na kwotę brutto 145.951,20 zł

Radny Krzysztof Jarosz pytał jaki jest powód niewykonania prawa pierwokupu 
na terenie Gminy Jaktorów

Wójt Gminy poinformował, że nie był zainteresowany zakupem działek z uwagi 
na małą ich atrakcyjność.

Kolejno głos zabrali Radna Elżbieta Wyderka, która prosiła o wskazanie terminu 
rozpoczęcia  budowy  parkingu  po  północnej  stronie  Jaktorowa  oraz   Radny  Paweł 
Dyra- kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę chodnika na ulicy Potockiego w 
Budach Grzybek.

Radny  Adam  Banaszek  pytał  jakie  są  plany  związane  ze  złym  stanem 
technicznym  ulic  w centrum Jaktorowa a mianowicie ul. Ogrodową i Gdyńską.
Radny Krzysztof Jarosz poruszył temat ul. Fieldorfa, Bittnera tj. kiedy nastąpi poprawa 
nawierzchni.

Pan Andrzej Muszyński- Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych, 
wyjaśnił,  że parking uzyskał pozwolenie na budowę a obecnie przygotowywane są 
dokumenty  dotyczące  ogłoszenia  przetargu-  prawdopodobnie  będzie  to  jeszcze  w 
lutym  br  roku,  natomiast  przetarg  na  budowę  chodnika  odbędzie  się  po 
zabezpieczeniu  środków  finansowych  oraz  po  zakończeniu  procedur  dotyczących 
wykupu działek.
W kwestii ulic Ogrodowej i Gdyńskiej zapowiedział bieżące remonty nawierzchni a w 
niedalekiej przyszłości profesjonalne oszacowanie stanu technicznego, wycenę oraz 
naprawę przez profesjonalną firmę drogową.  
Ulice Fieldorfa i Bittnera w pierwszej kolejności wymagają odwodnienia natomiast w 
miarę możliwości są utwardzane poprzez ich wygruzowanie.

Ad. 11. Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.
Informację o bieżących sprawach związanych z  projektem CPK przedstawił  Pan 

Rafał Drązikowski- Wójt Gminy Jaktorów, który poinformował, że w sprawie CPK na 
obecną chwilę trwa audyt, wymiana zarządu. Należy czekać na konkretne informacje.
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Radny Krzysztof Jarosz pytał  czy w dalszym ciągu funkcjonuje oraz jakie są efekty 
działań  zespołu  ds.  CPK  powołanego  przez  poprzedniego  Wójta  w  skład,  którego 
wchodzą  Kierownicy  referatów:  Referatu  Geodezji  Planowania  Przestrzennego, 
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Gminnymi, Referatu Ochrony Środowiska i 
Rolnictwa, Bezpieczeństwa, Informatyki i Monitoringu.
Wójt poinformował, że zespół w dalszym ciągu monitoruje sprawy związane z CPK a 
na ostatniej komisji ds. CPK zostały przedstawione materiały.

Radny  Adam  Banaszek  zgłosił  stanowczy  sprzeciw  dotyczący  bezczynności  w 
sprawie CPK przez Urząd Gminy w Jaktorowie. Pokreślił, że należy być stroną bardziej 
aktywną i bronić mieszkańców tj. przedstawiać swoje plany, negować węzeł kolejowy 
na terenie Gminy Jaktorów.

Radny  Szymon  Fatalski  również  zwrócił  uwagę,  że  powinno  się  bardziej 
monitorować czynności związane z CPK.

Ad. 12. Przyjęcie Planu Pracy Rady Gminy na rok 2024.
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Jaktorów Pani Iwona Barańska odczytała plan 

pracy Rady Gminy Jaktorów na 2024 rok.
Radni w głosowaniu przyjęli  plan pracy Rady Gminy Jaktorów, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
11 0 2

Ad. 13. Przyjęcie Planów Pracy Komisji Rady Gminy na rok 2024. 

Przewodniczący  poszczególnych  komisji  Rady  Gminy  Jaktorów  przedstawili 
plany pracy na I kwartał 2024 r., które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 14. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy. 
Radni w głosowaniu przyjęli protokół z poprzedniej Sesji co stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad 
obecnych było 13 Radnych) 

za przeciw
wstrzymało 

się
10 1 2

Ad. 15. Sprawy organizacyjne.
Radny  Adam  Banaszek  poruszył  temat  otrzymanych  na  sesji  PIT-R  oraz  w 

związku z napotkanym błędem rachunkowym o pilną reakcję w tej sprawie.
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Radna Elżbieta Wyderka odniosła się do godzin pracy żłobka funkcjonującego 
na terenie Jaktorowa oraz prosiła o wyjaśnienie sytuacji jednego z rodziców w sprawie 
dofinansowania z inną Gminą.

Kolejno głos zabrał  wiceprzewodniczący Pan Grzegorz Aliszewski  wyjaśniając 
szczegółowo negatywną decyzję Komisji Budownictwa, Ekologii i Ochrony Środowiska 
w  sprawie  przejęcia  przez  Gminę  Jaktorów  działki-  dotyczy  poszerzenia  drogi  w 
miejscowości Grabnik.

Radny Paweł Dyra również poruszył  temat PIT-R oraz stanu nawierzchni ulic 
przyległych do Alpejskiej i Ogrodowej tj. m.in. ul. Lazurowa gdzie po opadach deszczu 
pojawia się duże błoto.

Pan  Muszyński  wyjaśnił,  że  wszystkie  zjazdy  od  ul.  Alpejskiej  zostały 
utwardzone natomiast  większość  z  przyległych dróg  to  drogi  prywatne na  których 
Gmina nie może nic robić. Mieszkańcy muszą osobiście dbać o stan techniczny.

Radni  Adam  Banaszek,  Krzysztof  Jarosz  ponownie  drążyli  temat  PIT-R  oraz 
Radny Krzysztof Jarosz przypomniał, że na  Komisji Budownictwa, Ekologii i Ochrony 
Środowiska ustalono  jakie  czynniki  należy  brać  pod  uwagę  przy  przejmowaniu 
gruntów.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Jaktorów Pani Iwona Barańska- przypomniała 
iż  drogą  emailową w dniu  31.01.2024 r.  zostało  przesłane  do  wszystkich  Radnych 
sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych 
stopniach  awansu  zawodowego  w2023  r.  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę 
Jaktorów.

Ad. 16. Wolne wnioski. 

Radny Adam Banaszek postulował aby Komisja Oświaty czy dyrektorzy szkół 
bardziej  premiowali  nauczycieli,  którzy  są  wychowawcami  bądź  za  szczególne 
osiągnięcia co mogłoby przyczynić się do lepszej edukacji dzieci.

Radna  Elżbieta  Wyderka  prosiła  o  sprawdzenie  stanu  „spowalniaczy”  na 
drogach na terenie Gminy Jaktorów z uwagi na duże uszkodzenia techniczne.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy  Jaktorów  Pani  Iwona  Barańska poparła 
stanowisko Radnego Adama Banaszka,  iż  warto byłoby zastanowić się  nad zmianą 
stawki dla wychowawców. Wyjaśniła, że stopnie awansu zawodowego regulowane są 
ściśle przez przepisy natomiast zaproponowała, że można wnioskować do dyrektorów 
szkół  o  przyznanie  zwiększonych  dodatków  motywacyjnych,  które  ustalane  są  na 
podstawie regulaminu dla tych nauczycieli, którzy wykazują się w szczególności. 

Radny  Krzysztof  Jarosz poruszył  temat  przejścia  dla  pieszych  przy  „Dino”,  a 
mianowicie  wnioskował  aby  ponaglić  Wojewódzki  Urząd  Wojewódzki  w  sprawie 
złożonego pisma aby móc podpisać porozumienie w prawie rozpoczęcia  inwestycji 
gdyż pod względem formalnym i technicznym przejście jest zasadne.

Pan Andrzej Muszyński poinformował, że w najbliższym czasie Pan Wójt spotka 
się  z  Dyrektorem  Mazowieckiego  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  Grodzisku 
Mazowieckim  w  sprawie  wypracowania  najlepszego  rozwiązania  dotyczącego 
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polepszenia bezpieczeństwa przejścia dla pieszych na ścieżce rowerowej przy szkole w 
Jaktorowie. Na spotkaniu poruszony zostanie również temat przejścia przy Dino.

Wiceprzewodniczący  Pan  Grzegorz  Aliszewski  pytał  kto  jest  właścicielem 
słupów przy trasie 719 oraz kiedy wymieniony zostanie słup uszkodzony w wyniku 
wypadku komunikacyjnego.

Radna  Elżbieta  Wyderka  również  prosiła  o  pilną  interwencję  w  sprawie 
przejścia łączącego ścieżki rowerowe choćby poprzez usytuowanie znaków świetlnych.

Radny  Adam  Banaszek  podobnie  jak  przedmówcy  wyraził  apel  o  pilne  i 
natychmiastowe  podjęcie  działań  w  sprawie  zarówno  przejść  dla  pieszych  przy 
markecie jak i ścieżce rowerowej.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Jaktorów Pani Iwona Barańska pytała kiedy 
rozpocznie  się  budowa  chodnika  na  ul.  Wojska  Polskiego  w  Jaktorowie  oraz  o 
możliwości  zaplanowania  i  wykonania  ścieżki  rowerowej  na  końcu  ulicy  Wojska 
Polskiego oraz Gdyńskiej i Ogrodowej .

Radny Krzysztof  Jarosz  przybliżył  statystki  zdarzeń w ostatnich  latach na  ul. 
Warszawskiej, wnioskował  o światła migające na przejściu dla pieszych przy parkingu 
obok  Kościoła  w  Jaktorowie,  o  zakaz  skrętu  w  prawo  w  jedną  z  ulic  w  bliskim 
sąsiedztwie przejazdu kolejowego w Międzyborowie.

Radna Elżbieta Wyderka pytała o termin budowy wiat rowerowych na terenie 
Szkoły w Jaktorowie, o możliwość oświetlenia ulic: Chełmońskiego i Skokowskiego w 
Gminie Jaktorów.

Pan Muszyński  wyjaśnił,  że wszystkie słupy są własnością Gminy,  w sprawie 
wymiany słupa wszczęto działania,  temat przejść będzie poruszany przez Wójta na 
spotkaniu  z  Dyrektorem  MZDW.  W  niedługim  czasie  Gmina  powinna  uzyskać 
pozwolenie na budowę chodnika. Również temat braku fragmentów ścieżki zostanie 
poruszony  na  spotkaniu.  Wszystkie  działki  z  „Lublina”  zostały  już  wykupione  więc 
najpóźniej w wakacje powstaną wiaty rowerowe.

Radny Paweł Dyra pytał kiedy nastąpi wybór sołtysa w Budach Michałowskich.
Wójt Gminy- Rafał Drązikowski poinformował, że wybór sołtysów odbędzie się 

w nowej kadencji samorządowej.
Ad. 17. Zakończenie obrad.

Pani  Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy  Jaktorów  Iwona  Barańska zamknęła 
LXXVIII Sesję Rady Gminy żegnając wszystkich zgromadzonych. 

Pełny  zapis  audio-wizualny  niniejszej  Sesji  znajduje  się  na  Biuletynie 
Informacji Publicznej Urzędu Jaktorów w zakładce Sesja Rady/Transmisje z sesji 
https://www.youtube.com/watch?v=pfJfMa05jt8

Protokołowała:

Justyna Skibińska

Wiceprzewodniczący Rady Gminy

Grzegorz Aliszewski
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	Przedmiot zamówienia obejmuje wykonanie rozbudowy drogi gminnej ul. Okrężnej w m. Międzyborów oraz w m. Bieganów gm. Jaktorów pow. grodziski.

